
Ple Extraordinari d’Ordenances Fiscals – 28 d’octubre 2021 

A les 9:30h l’Alcaldessa, Maite Viñals Clemente, dona inici al Ple Extraordinari 
d’Ordenances Fiscals amb l’absència del regidor no adscrit Jose Alfredo Pérez 
Martín i el regidor de JxCC Xavier Badia Campos que no pot accedir a la sessió 
per problemes tècnics. Alcaldia explica que es fa un ple extraordinari perquè 
cal esperar unes dades de la diputació de Barcelona, motiu pel qual, si s’hagués 
fet al mes de novembre, les dades no serien vigents l’1 de gener. 

Aquest ple té un únic punt de l’ordre del dia que és el Dictamen relatiu a 
l’aprovació provisional de les Ordenances Fiscals per l’any 2022. 

El regidor d’Hisenda, Pere Sáez, explica que moltes modificacions que hi ha a 
les Ordenances Fiscal són producte d’adequacions normatives que provenen 
d’altres organismes superiors. Destaca que s’afegeix una taxació social a la taxa 
de residus, resultat de proposta de JxCC al grup de treball. 

La portaveu socialista, Anabel Sorroche apunta que li hagués agradat fer més 
modificacions, com per exemple la taxa de IBI o la de l’Escola Bressol. Sobre 
l’ordenança de l’escola bressol, l’Alcaldessa i regidora d’Educació comenta que 
no es pot modificar perquè no se sap quan arribaran les 
transferències  anunciades de la Generalitat cap als Ajuntaments. 

La portaveu de Junts per Catalunya, Marta Gómez apunta que els hi agradaria 
votar les ordenances fiscals de forma independent i no en bloc. Puntualitza 
sobre diverses modificacions a les ordenances, mostra el seu desacord en 
propostes demanades en el grup de treball que es va fer al mes d’octubre i que 
no s’han dut a terme. Finalment, anuncia el seu vot en contra. 

El regidor d’Hisenda, Pere Sáez replica que l’ajuntament intenta aplicar unes 
taxes i uns impostos justos perquè la població de Cabrils estigui còmode i 
pugui afrontar èpoques de crisis de forma correcta. A més, puntualitza sobre la 
taxa de residus que cal estudiar molt bé com implementar la taxa per 
generació. 

El Sr. Doñate demana la paraula per esmenar una dada comentada per la 
portaveu de JxCC en el grup de treball, sobre l’indicador de renda de 
suficiència. 

La Sra. Gómez, en el seu torn de paraula, torna a dir que la taxa de residus és 
obsoleta i la zonificació crea diferències de més del 50%, demana una 
modificació temporal de la taxa. 



S’aprova el punt amb 8 vots a favor (ERC, UxC i MUC) i 3 en contra (JxCC (2) i 
PSC). 

Finalitza el Ple Extraordinari d’Octubre a les 10h del matí. 

Recordem que el desenvolupament del Ple i totes les intervencions dels 
regidors i regidores assistents es poden veure al canal de Youtube de 
l’Ajuntament i al servei de vídeo-acta. 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=n5QcFhw4kgc
https://www.youtube.com/watch?v=n5QcFhw4kgc
https://actes.cabrils.cat/session/sessionDetail/8a8080847a866bf0017bba68df9d005b

